

BELGISCHE SENAAT

ZITTING 1969-1970.

11 MEI 1970.

**Ontwerp van wet houdende verbetering
van het sociaal statuut der zelfstandigen.**

AMENDEMENT
VAN DE HEREN JORISSEN EN DE PAEP.

ART. 20.

Het artikel 29 aan te vullen als volgt :

« De bedragen van 21.000 frank en 14.000 frank voor-
komend in deze afdeling worden, overeenkomstig de bepalin-
gen van artikel 43, gekoppeld aan het indexcijfer der klein-
handelsprijzen ».

Verantwoording.

Het is voldoende bekend dat thans alleen nog voor het pensioen der zelfstandigen en der vrij verzekeren tot een onderzoek naar de bestaans-
middelen wordt overgegaan. De zelfstandigen voelen dit aan als een
discriminatie voor hun groep.

De huidige wetgeving bepaalt als toegelaten bedrag aan bestaans-
middelen 21.000 frank voor gehuwden en voor sommige alleenstaanden
met gezinslast en 14.000 frank voor de overige gerechtigden.

Deze bedragen zijn aldus geleidelijk verhoogd vertrekend van de
oorspronkelijke, nl. 12.500 frank en 8.000 frank.

De indieners zijn van oordeel dat het noodzakelijk is, in afwachting
van een behoorlijk algemeen minimumpensioen, de bedragen van 21.000
frank en 14.000 frank te koppelen aan het indexcijfer der kleinhandels-
prijzen, zodat ze dienen verhoogd te worden met 32,5 %.

W. JORISSEN.
G. DE PAEP.

R. A 8171

Zie :

Gedr. St. van de Senaat :

- 122 (Zitting 1969-1970) : Ontwerp van wet;
- 334 (Zitting 1969-1970) : Amendementen;
- 511 (Zitting 1969-1970) : Verslag.

SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION DE 1969-1970.

11 MAI 1970.

**Projet de loi améliorant
le statut social des travailleurs indépendants.**

AMENDEMENT PROPOSE
PAR MM. JORISSEN ET DE PAEP.

ART. 20.

Compléter article 29 par le texte suivant :

« Les montants de 21.000 francs et de 14.000 francs, pré-
vus dans la présente section, sont rattachés à l'indice des
prix de détail, conformément aux dispositions de l'article
43 ».

Justification.

Tout le monde sait qu'actuellement l'enquête sur les ressources
n'existe plus que pour la pension des indépendants et des assurés libres.
Les indépendants y voient une discrimination à leur égard.

La législation actuelle fixe le montant autorisé des ressources à
21.000 francs pour les personnes mariées et pour certains isolés ayant
des charges familiales, et à 14.000 francs pour les autres bénéficiaires.

Ces montants, qui avaient été initialement fixés à 12.500 francs et à
8.000 francs, ont donc été progressivement relevés.

Nous estimons qu'en attendant l'instauration d'une pension minimale
décente pour tous, il s'impose de rattacher les montants de 21.000 francs
et de 14.000 francs à l'indice des prix de détail, c'est-à-dire de les
majorer de 32,5 %.

R. A 8171

Voir :

Documents du Sénat :

- 122 (Session de 1969-1970) : Projet de loi;
- 334 (Session de 1969-1970) : Amendements;
- 511 (Session de 1969-1970) : Rapport.